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    HOTĂRÂREA   Nr.  219                                                                       Data: 27.07.2023 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

        privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a  

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 21 iunie 2023 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  27.07.2023. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 66410/19.07.2023 al inițiatorului - Primar ing. Popa Virgil, precum 

și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  Local al 

Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

             Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 21 iunie 2023;    

           Având în vedere Raportul de specialitate nr. 66411/19.07.2023 al Compartimentului Relații Consiliul 

Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 

normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele;       

În temeiul art. 129 alin.  (1), art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 138 alin. (13) - (17), art. 139 

alin. (1), art. 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1)  și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele din 

data de 21 iunie 2023, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

 

 

  PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                                       CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

           CONSILIER  LOCAL                                            SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

        Ec. TÓTH SÁNDOR                                                                   C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 18 voturi  pentru,  0 împotrivă, 0 abțineri  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 18  

 

 

Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartiment Relații Consiliul Local 

 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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                                   Anexă la H.C.L. nr. 219/27.07.2023 

 

                  JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 21.06.2023, orele 15,00, 

la  Centrul Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele – Sala de spectacole,  

cu ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local 

al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului 

Săcele, situat în str. Mihai Eminescu nr. 4, Sala de şedinţe a Serviciului Poliția Locală – et. 2, precum și 

prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 25 mai 2023 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al  Municipiului Săcele din data de 6 iunie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Săcele d-lui 

Alain Fernand Christian REVET - iniţiator consilier local VOICESCU NICOLETA TEONIA. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna mai 2023 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1,  3, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea scoaterii din evidența contabilă  a Municipiului Săcele, 

respectiv din contul 231 - ,,Imobilizări corporale în curs de execuție” și contul 233 - ,,Imobilizări 

necorporale în curs de execuţie” a unor obiective de investiții - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 4. 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea organigramei și a statului de funcții ale  

Spitalului Municipal Săcele aprobată prin H.C.L. nr. 131/25.04.2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea alocaţiei valorice a  normei de hrană personalului Serviciului 

Poliţia Locală din cadrul  aparatului de specialitate al primarului Municipiului Săcele - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei unităţi locative din fondul locativ preluat prin protocol 

de la Servicii Săcelene S.R.L.  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a 

masei lemnoase  pentru partida P 420/2300156800140 din U.P. VII Doftana, partida P 
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421/2300156800150 din U.P VI Tărlung - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

10. Proiect de hotărâre pentru aprobarea alocării, cu titlul de sponsorizare, a sumei de 5.000 lei, din 

bugetul Regiei Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A., către Asociația Club Sportiv Carpathian                                                              

Eagles - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

11. Proiect de hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst (9,30 mc) lemn de foc, 

către Parohia Ortodoxă Sfântul Nicolae – Baciu - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind acordarea unui drept de uz și servitute în favoarea ENGIE România S.A., 

asupra suprafeței de 1 mp,  proprietatea Municipiului Săcele, situată la intersecția str. Timiș  nr. 47 

cu str. Toamnei - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii imobilelor înscrise în CF nr. 112796 Săcele, CF nr. 

115074 Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

14. Proiect de hotărâre privind acceptarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra 

unor cote din imobilul - teren în suprafață de 1.543 mp, înscris în CF nr. 100466 Săcele,  nr. 

cadastral 100466, categoria de folosință arabil, cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat 

în domeniul public al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

15. Proiect de hotărâre privind încheierea unui act aditional la Contractul de concesiune nr. 

6974/06.03.2007 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

16. Proiect de hotărâre privind încheierea unor acte adiționale la Contractele de concesiune nr. 

773/21.01.2000, nr. 774/21.01.2000, nr. 21078/30.10.2003 și nr. 21079/30.10.2003 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

17. Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în Anexa nr. 1 la  H.C.L. nr. 

308/22.09.2022 privind  trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa 

construcțiilor pentru alimentare cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre 

exploatare 

      către Compania Apa Brașov S.A. în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public de  

      alimentare cu apă și de canalizare încheiat la data de 24.09.2008 pentru obiectivul ,,Extindere 

      canalizare menajeră cartier Baciu” și pentru obiectivul ,,Rețele de alimentare cu apă cartier Baciu”-  

       iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4. 

18. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului 

Săcele pentru perioada 01.07.2023-30.09.2023 - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 3, 4.  

 

19. Diverse. 

          1. Rapoarte cu privire la deplasarea la Vire – localitate înfrățită cu Municipiul Săcele - a delegației 

compuse din 4 consilieri locali în perioada 14-21 mai 2023. 

 

 La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért (online) 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect – Șef 

                   - d-l Brânzea Ovidiu – șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

 



 

3 

          - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, 

Ordonanțare, C.F.P.P. 

           - d-l Mircioiu Ssebastian - Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale 

                    - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

                    - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                   - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 

                     - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic 

                    - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                    - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                    - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul 

Săcele 

                    -  d-l Hermenean Sorin – Director R.P.L.P.  Săcele R.A. 

                    - societatea civilă.  

         

           Ședința este prezidată de d-na consilier local dr. Coman Felicia. 

           D-na Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru 

a face apelul nominal.  

          D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 16 prezenți fizic și 

3 consilieri locali online, respectiv d-l Jitaru Gheorghe, d-l Popa Marius Cristian și d-l Géczi Gellért.  

            D-na Președinte anunță, înainte de a intra în ordinea de zi, că pentru interpelări se va lua 

cuvântul după epuizarea ordinii de zi și dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

           D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care este proiectul  de hotărâre avut în vedere, respectiv:  

           20.  Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

       D-na Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi 

pentru) și ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  

        D-na  Președinte anunţă că se trece  la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, privind 

aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data 

de 25 mai 2023. 

          D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

190. 

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul 

de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 6 iunie 2023.   

         D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  191. 

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind acordarea titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Săcele d-lui Alain Fernand 

Christian REVET. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Președinte anunță că votul este secret. 
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D-na Secretar General spune că la acest vot vor fi exprimate doar 16 voturi, întrucât cei 3 consilieri 

locali care sunt online nu pot participa la vot. 

         Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv 16 voturi pentru (d-l Jitaru Gheorghe, d-l Popa 

Marius Cristian și d-l Géczi Gellért nu participă la vot). H.C.L. nr.  192. 

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna mai 2023 pentru cadrele 

didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât 

cea de reşedinţă. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  193.             

         D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru aprobarea scoaterii din evidența contabilă  a Municipiului Săcele, respectiv din contul 

231 - ,,Imobilizări corporale în curs de execuție” și contul 233 - ,,Imobilizări necorporale în curs de 

execuţie” a unor obiective de investiții. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul, cu discuții în plen 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Paniti Izabella ia cuvântul și îl  întreabă pe d-l Primar cum se explică demersurile repetate 

care sunt prezentate și în documentație, dacă există notificări în acest sens sau la nivel verbal pentru 

obținerea avizului CNAIR/DRDP Brașov, întrucât s-a obținut refuzul, așa cum se precizează și în 

referatul nr. 58.268. 

D-l Primar ia cuvântul și întreabă la ce obiectiv se referă d-na consilier local Paniti Izabella. 

 D-na Paniti Izabella spune că se referă PUZ intrare Pod Dârste. 

 D-l Primar spune că acolo a fost un litigiu, care s-a finalizt și, după analiza făcută cu CNAIR, s-a 

renunțat la mai face acel PUZ, care s-a pornit în anii 2012 pe 30 ha și implica și linia de 400 KV de la 

Dârste, sens în care s-a solicitat aviz de la Transelectrica și a cerut un studiu de coexistență pentru  linia 

electrică și atunci s-a discutat că se renunță la acest demers și a fost inițiată o altă documentație pentru 

nod rutier Pod Dârste și s-a decis, astfel,  scoaterea din aceste evidențe. 

D-na Paniti Izabella spune că într-o emisiune TV din 18 august 2022 d-l Primar a afirmat că s-a 

demarat documentația PUZ și s-au parcurs toate etapele de avizare, inclusiv avizul DRDP, iar refuzul a 

venit de la București, de la CNAIR, pe motiv că ar fi fost afectată fluența circulației pe DN1.  Dumneaei 

mai spune că tot în acea emisiune d-l Primar a mai afirmat că s-a reluat discuția cu DRDP Brașov care 

totuși refuză avizarea,  care este motivul  de retragere a investiției. 

 D-l Primar spune că la ora actuală acest proiect a fost preluat de către CNAIR și a fost introdus pe 

o listă-sinteză pentru a realiza Ministerul Transporturilor această investiție, întrucât este o investiție 

majoră, estimată la 300 mil lei, conform documentației DRDP.  

D-na Paniti Izabella spune că următoarea observație este legată de acel tabel cu imobilizările 

corporale  în curs de execuție care se vor scoate din evidența contabilă și a sesizat că au fost scoase 

câteva documentații tehnice pe indicatori neaprobați, indicatori care, după consultarea cu colegii 

dumneaei, nu au putut să fie identificați nicăieri, deoarece aceștia nu au fost niciodată supuși spre 

aprobare Consiliului Local. 

D-l Primar întreabă la ce se referă, punctual, d-na consilier local. 

        D-na Paniti Izabella spune că există ,,Documentații tehnice-regularizare Pârâu-Valea Morii”  - 

indicatori neaprobați,  ,,Proiect extindere rețea de canalizare pluvială str. Anna Bereczy, Iernii”  - 

indicatori neaprobați. 

        D-l Primar spune că pentru Pârâu-Valea Morii  există o documentație tehnică realizată în anii 2014 

care la acest moment nu mai este de actualitate. 

        D-na Paniti Izabella spune că în acest caz nu corespunde explicația, nu este vorba de indicatori 

neaprobați, există indicatori aprobați, dar  această lucrare nu se poate finaliza. 

       D-l Primar spune că, din informațiile deținute, acest proiect nu se mai execută întrucât soluția 

tehnică inițială nu mai este de actualitate și va verifica dacă este vorba de indicatori neaprobați sau nu  
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s-au supus aprobării indicatorii din 2014. 

D-na Paniti Izabella spune că mai este și  str. Morii  reabilitare și modernizare – lipsă fonduri, 

ori, după cum se știe, aceasta a fost reabilitată și întreabă dacă este vorba de acea omisiune a unei 

porțiuni. 

D-l Primar spune că str. Morii este reabilitată pe tronsoane pe procedură de intervenții și reparații 

curente, astfel în zona cu  asfalt, s-au refăcut trotuarele, s-a refăcut carosabilul pe același pat de drum, 

probabil urmează și etapa IV anul viitor, trosonul între intersecția cu str. Cloșca până la intersecția cu 

str. Ilie Minea, urmând ca diferența de stradă până la Pensiunea Piatra Netedă și bretelele care sunt 

pietruite să se realizeze, iar acolo vor exista și documentații tehnice pentru modernizare. 

       D-na Paniti Izabella spune că mai există și refacere canal pluvial Valea Morii, tronson str. Godri 

Janos- str. Cloșca – lipsă fonduri, iar din ceea ce  știe, această lucrare este finalizată. 

D-l Primar spune că s-a realizat pe reparații deoarece s-a considerat că este mult mai ieftin pentru 

că lucrările de reparații pentru acest obiectiv au fost undeva la 1/3 față de cât era  prognozat prin 

documentația tehnică de modernizare. 

D-na Paniti Izabella spune că nu este corect atunci să se menționeze lipsă de fonduri, mai corect 

este să se specifice că s-a realizat prin reparații. 

D-l Primar spune că a fost vorba și de  lipsă de fonduri, fiind vorba de o sumă foarte mare și nu se 

putea bloca o asemenea sumă pentru o intevenție. 

D-na Paniti Izabella spune că nu dă bine dacă s-a realizat din alte fonduri, totuși s-a realizat și nu 

este vorba de o lucrare care se retrage. 

D-l Primar spune că lucrarea se retrage deoarece nu mai este nevoie de ea. 

D-na Paniti Izabella ia cuvântul și solicită câteva explicații referitoare la documentație tehnică 

pentru montare platformă acces persoane cu dizabilități la Policlinica Municipiului Săcele, aici se 

precizează că numărul de persoane care necesită transportul la etajul superior este foarte redus, fapt 

pentru care  a fost achiziționat un dispozitiv mobil pentru transbordarea acestora împreună cu fotoliul 

rulant, acolo unde se solicită de către persoane sau aparținători aflați în situații speciale. 

 D-l Primar spune că inițial s-a dorit o rampă de acces la etajul 1, menționând că se discută de 

partea de interior și că s-a identificat o soluție mult mai ieftină care este deja funcțională, cu acel scaun 

rulant și care este folosit de câte ori este nevoie de către persoanele cu dizabilități. 

D-na Paniti Izabella  întreabă dacă în valoarea bugetată în anul 2022, în suma aceea de 314 mii lei 

pentru această rampă și platformă se încadrează și această soluție. 

D-l Primar spune că nu se discută de anul 2022. 

D-na Paniti Izabella spune că în anul 2022 s-a bugetat această investiție. 

D-l Primar spune că nu trebuie făcută confuzia cu rampa exterioară, 314 mii lei a costat această 

rampă exterioară,  care s-a și executat. 

        D-na Paniti Izabella spune, legat de contabilitate, că a văzut suma totală de 566.348,71 lei care se 

va scoate din evidența contabilă, ori această scoatere se poate face doar prin înregistrarea în cheltuieli, 

pentru Primăria Săcele, deci această sumă va fi trecută pe cheltuieli și întreabă dacă suma respectivă 

conține și T.V.A. 

      D-l Rădulescu Eugen spune că suma conține T.V.A. și că într-adevăr se trece pe cheltuială. 

      D-na Paniti Izabella întreabă cum se va proceda cu T.V.A., având în vedere că investiția este 

nefinalizată. 

      D-l Rădulescu Eugen spune că nu suntem plătitori de T.V.A. ca și instituție. 

       D-na Paniti Izabella spune că această sumă nu mai poate fi dedusă. 

      D-l Rădulescu Eugen spune că instituția nu deduce T.V.A. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

194.                         

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre privind modificarea și completarea organigramei și a statului de funcții ale  Spitalului 

Municipal Săcele aprobată prin H.C.L. nr. 131/25.04.2023.  

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

195.           
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        D-na  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind acordarea alocaţiei valorice a  normei de hrană personalului Serviciului Poliţia 

Locală din cadrul  aparatului de specialitate al primarului Municipiului Săcele.     

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul, discuții în plen solicitate de d-l consilier locala Popa Marius 

Cristian 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 D-l Popa Marius Cristian spune că în memoriul de specialitate nu a găsit care este efortul bugetar 

pentru această acțiune de asigurare a normei de hrană. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că este vorba de o creștere de 0,38% la tot fondul de 

salarii, adică o creștere lunară în jur de 7.000 lei. 

D-l Popa Marius Cristian spune că asta înseamnă 7000 lei x 12 luni.  

D-na Secretar General spune că este vorba de această sumă lunară de aproximativ 7000 lei dacă nu 

sunt concedii sau concedii medicale. 

D-l Primar spune că este vorba de 7000 leix7, întrucât mai sunt șapte luni din anul în curs. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr.  

196. 

       D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre privind repartizarea unei unităţi locative din fondul locativ preluat prin protocol de la Servicii 

Săcelene S.R.L. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr. 

197. 

       D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei lemnoase  

pentru partida P 420/2300156800140 din U.P. VII Doftana, partida P 421/2300156800150 din U.P VI 

Tărlung.  

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

         Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

         Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

         Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

         Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr. 

198. 

       D-na Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  

de hotărâre pentru aprobarea alocării, cu titlul de sponsorizare, a sumei de 5.000 lei, din bugetul Regiei 

Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A., către Asociația Club Sportiv Carpathian                                                              

Eagles. 

  D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 

199. 

       D-na Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst (9,30 mc) lemn de foc, către Parohia 

Ortodoxă Sfântul Nicolae – Baciu.  

      D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 

200. 

       D-na Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind acordarea unui drept de uz și servitute în favoarea ENGIE România S.A., asupra 

suprafeței de 1 mp,  proprietatea Municipiului Săcele, situată la intersecția str. Timiș  nr. 47 cu str. 

Toamnei. 

D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 201. 

   D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea alipirii imobilelor înscrise în CF nr. 112796 Săcele, CF nr. 115074 Săcele  . 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 202. 

        D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la 

proiectul de hotărâre privind acceptarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra unor 

cote din imobilul - teren în suprafață de 1.543 mp, înscris în CF nr. 100466 Săcele,  nr. cadastral 

100466, categoria de folosință arabil, cu destinație de drum și trecerea din domeniul privat în domeniul 

public al Municipiului Săcele. 

        D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen solicitate de d-l consilier local Popa Marius 

Cristian 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    D-l Popa Marius Cristian a purtat discuții și în cadrul ședinței pe comisii de specialitate cu Biroul 

Juridic și cu Serviciul Fond Funciar referitoare la sintagma ,,unor cote” și și-a exprimat punctul de 

vedere că această sintagmă ar trebui să fie materializată în cuantificarea acestor cote, deoarece avem 

niște tabele  în care apare fiecare persoană de la care se preiau niște cote, iar aceste cote trebuie însumate 

și consiliul local trebuie să legifereze că se primește în patrimoniu cota de x/y, nu sintagma ,,unor cote”, 

deoarece este foarte evaziv și nu i se pare normal din punct de vedere al terminologiei. Dumnealui mai 

spune că o altă problemă pe care a descoperit-o ulterior și pe care dorește să o discute cu d-na Secretar 

General și cu Biroul Juridic este aceea că  trecem  din  domeniul privat în domeniul public al 

municipiului niște cote indivize dintr-un imobil din care rămân în domeniul privat alte cote indivize și 

întreabă cum este posibil din punct de vedere juridic să se facă acest lucru, pentru că un imobil care este 

proprietate indiviză are același regim juridic, ori public, ori privat, nu pot fi părți dintr-un imobil în 

domeniul privat al unor persoane fizice, iar alte părți în domeniul public al municipiului. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune, legat de calculul acelor cote, așa cum a menționat și în 

cadrul ședinței pe comisii de specialitate, acestea sunt preluate conform anexei, nu le calculăm noi, ci 

Oficiul de Cadastru. 

D-l Brânzea Ovidiu spune că nu avem nici o competență să calculăm cotele Cărții Funciare și 

această hotărâre are o anexă pe care noi o înaintăm și în care sunt exact cotele înscrise în cartea funciară, 

nu putem să le trasformăm. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu sunt însumate. 

D-l Brânzea Ovidiu  spune că nici nu se însumează. 

D-l Popa Marius Cristian spune că aici nu e vorba de a avea sau a nu avea competența pentru că 

nicăieri nu se legiferează cine are o astfel de competență, dar în calitate de consilier local nu poate să 

voteze un act normativ în care apare sintagma ,,unor cote”. 
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D-na Secretar General spune că acele cote sunt identificate în anexă, conform declarațiilor 

autentice notariale. 

D-l Brânzea Ovidiu spune că noi aven niște declararații autentice notariale, avem niște cote înscrise 

în Cartea funciară, iar acele cote le preluăm conform anexei, iar legat de partea a doua a interpelării, 

parțial are dreptate d-l consilier local, doar că trecerea în domeniul public se va face ulterior, când se vor 

prelua toate cotele.  

D-l Popa Marius Cristian spune că nu se specifică acest lucru în dispozitivul hotărârii, se specifică 

că se aprobă și trecerea, deci în momentul în care consiliul local adoptă această hotărâre, aprobă 

concomintent trecerea, acum, nu în momentul în care se vor prelua toate cotele. 

D-l Brânzea Ovidiu spune că se aprobă trecerea cotelor pe care le preluăm. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu este legal ca noi să le trecem în public, ele trebuie trecute în 

privatul municipiului, iar când le preluăm pe toate, atunci să le trecem în domeniul public. 

D-na Secretar General spune că și pentru următoarele cote, când le vom prelua va fi acel articol cu 

trecerea lor în domeniul public, iar la preluarea tuturor cotelor, terenul va fi în domeniul public, OCPI 

nu le va trece acum. 

D-l Brânzea Ovidiu spune că nici nu vom cere acest lucru.  

D-l Popa Marius Cristian spune că OCPI nu-l va trece pentru că nu are cum să facă acest lucru din 

punct de vedere juridic. 

D-na Secretar General spune că s-a trecut astfel pentru a nu se mai veni cu un alte proiect în fața 

consiliului local pentru a se solicita, după ce le-am preluat pe toate, trecerea din domeniul privat în 

domeniul public. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr.  

203. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind încheierea unui act aditional la Contractul de concesiune nr. 6974/06.03.2007. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr.  

204. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind încheierea unor acte adiționale la Contractele de concesiune nr. 773/21.01.2000, nr. 

774/21.01.2000, nr. 21078/30.10.2003 și nr. 21079/30.10.2003.  

       D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L.  nr. 

205. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în Anexa nr. 1 la  H.C.L. nr. 308/22.09.2022  

privind  trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa construcțiilor  

pentru alimentare cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare către Compania  

Apa Brașov S.A. în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public de  alimentare cu apă și 

 de canalizare încheiat la data de 24.09.2008 pentru obiectivul ,,Extindere canalizare menajeră cartier Baciu” 

 și pentru obiectivul ,,Rețele de alimentare cu apă cartier Baciu”. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L.  nr. 

206. 
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     D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru 

perioada 01.07.2023-30.09.2023. 

       D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu o propunere, d-l Tóth Sándor   

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 2 propuneri: d-na Paniti Izabella și d-l Tóth Sándor  

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu o propunere d-na Paniti Izabella 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 propuneri: d-na Paniti Izabella și d-l Tóth Sándor.  

Se supune la vot prima propunere, în persoana d-lui consilier d-lui Tóth Sándor și se aprobă 10 

voturi pentru, 2 voturi împotrivă (d-l Popa Marius Cristian și d-l Costea Cătălin Ionuț) și 7 abțineri (d-na 

Balint Tunde Sara, d-na Stoica Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-l Ciorici Mihai, d-na Popescu Gabriela,  

Florescu Marius și d-l Gîndac Nicolae). H.C.L.  nr. 207. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-na Paniti Izabella ia cuvântul și întreabă ce conține acea sumă de 30 mii lei – reclamă și 

publicitate, ce se dorește a se întreprinde cu acești bani. 

D-l Rădulescu Eugen ia cuvântul și spune că se specifică în materialul transmis foarte clar. 

D-na Paniti spune că nu scrie decât ,,reclamă și publicitate”, trebuie justificat pentru ce se dorește 

alocarea sumei respective. 

D-l Popa Marius Cristian spune că este un referat de la Biroul Investiții pentru suma de 95 mii lei 

pentru regularizarea albiei Pârâului Gârcini și reparația digurilor, iar întrebarea dumnealui este cum se 

alocă o sumă pentru reparația unor diguri care nu există în patrimoniul municipiului.  

D-l Primar spune că, în primul rând, este vorba de 54 mii lei, suma de 95 mii lei este pentru 

decolmatări, bazine de retenție pe  Canalului, pe Morii și pe alte canale, iar după cum se știe, acolo sunt 

construcții informale edificate și nu riscăm ca persoanele care locuiesc în zona respectivă să fie luate de 

apă, întrucât la prima viitură puternică vor dispărea câteva case și s-a identificat soluție, ca și în alți ani, 

să fie refăcut acel dig improvizat cum este, din pietriș din albia râului, pentru a dirija  cursul apei în altă 

zonă, nu spre case.  

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă acel dig, când a fost făcut pentru prima dată, când s-a 

regularizat, a fost înscris în contabilitate.   

D-l Primar spune că nu a fost înscris, un dig nu face se la modul acesta. 

D-l Popa Marius Cristian spune că în referatul prezentat nu se regăsesc cele menționate de d-l 

Primar, acolo se specifică faptul că se repară digul, un dig care nu există fizic și nici în contabilitate și 

consideră că referatele trebuie întocmite astfel încât să reflecte situația reală. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 208. 

   D-na Președinte anunță că ordinea de zi a fost epuizată. 

   D-l Primar spune că se poate trece la problema cu care au venit cetățenii prezenți în sala de ședință, 

respectiv cea a urșilor prezenți în localitate și menționează că este o problemă gravă, nu numai la nivel 

local, ci și în toată țara și că  Ordonanța  nr. 81/2021 și aplicarea acesteia generează dificultăți, astfel un 

exemplu îl constituie faptul că primarul de la Predeal a aprobat împușcarea unei ursoaice în urmă cu 

câteva săptămâni și i s-a întocmit plângere penală, probabil va avea dosar penal. Dumnealui spune că 

mai presus de toate trebuie pus omul și specifică faptul că în cursul zilei de astăzi a avut o discuție cu 

gestionarii fondurilor de vânătoare, pe Săcele fiind trei fonduri de vânătoare mari, care au spus că 

efectiv nu au modalități de a acționa și a aflat, tot astăzi, că li s-a interzis din 2016 vânătoarea la urs, prin 

lege, inclusiv hrănirea lor în pădure, întrucât dumnealui voia să vină în ajutorul acestor trei gestionari ai 

fondurile de vânătoare, respectiv Regia Pădurilor Kronstadt Brașov, Asociația de Vănători și Pescari din 

Brașov și Facultatea de Silvicultură,  identificând soluții de combatere a cauzei, respectiv lipsa hranei, 

dar dacă li s-a interzis hrănirea nu se mai poate acționa nici în această direcție.  

    D- Primar mai spune că știe cu ce se confruntă oamenii și dumnealui personal a trecut prin această 

situație și menționează că de câteva zile s-a demarat o companie de prindere și relocare a urșilor, astfel 

aseară a fost prins un urs matur de 6 ani la Dâmbul Morii, tot pe UAT Municipiul Săcele, care era deja 

agresiv, care a fost relocat în Munții Capra, acesta a fost crotaliat, măsurat, s-au întocmit documentele 
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necesare, iar  astăzi a fost capturată din aceeași zonă o ursoaică cu pui și relocată în munți, iar de mâine 

se instalează cușca în zona străzii Mihai Eminescu unde sunt doi, posibil trei urși, un urs care vine în 

zona străzilor Barbu Lăutaru, Ilie Minea și care era astăzi acolo într-un vișin, este vorba de un pui de 

urs, dar la 2 ani este destul de periculos, astfel că se va încerca, începând de mâine, să fie prinși aceștia 

doi, mai este unul și la Spitalul Municipal și estimează că sunt cel puțin încă 4 exemplare de urși în 

Săcele la ora actuală, pentru care se încearcă capturarea și relocarea, vor fi crotariați și probabil că 

decizia următoare, dacă mai revin, va fi recoltarea acestora. Dumnealui menționează că trebuie urmărite 

niște etape, s-au întocmit documente, întrucât la fiecare intervenție trebuie să se facă un număr mare de 

documente pentru a putea să i se explice procurorului că s-au făcut toți pașii procedurali și menționează 

că astăzi s-a luat decizia de a mai achiziționa o cușcă, care costă în jur de 25 mii lei.  

      D-l Primar  mai spune că acel Ordin care permite împușcarea a 500 de urși părea o soluție pentru a 

putea fi recoltați acei urși care creează probleme, dar s-ar părea că acel act normativ este blocat la 

Academia Română, întrucât se pare că trebuie avizat de către această instituție și spune că înțelege pe 

deplin temerile populației șcă i se depun toate eforturile în vederea capturării și relocării acestor urși din 

intravilanul localității. 

   D-na Bodolan Iuliana, cetățean de pe str. George Coșbuc, ia cuvântul și întreabă ce pași ar trebui 

urmați, din punct de vedere legal,  pentru a solicita schimbarea legislației, întrucât urșii sunt protejați 

prin lege, iar oamenii nu, iar dacă tot sunt protejați de către UE, atunci să li se aloce fonduri, să se facă și 

aici o rezervație ca acea de la Zărnești, să se creeze un obiectiv turistic, care să genereze și bani la 

bugetul local.  

   D-l Primar spune că nu a exclus această idee de a face un sanctuar, dar trebuie văzut ce implică, 

inclusiv financiar, rezervația de la Zărnești se întinde pe 60 de ha, iar doar să îngrădești un astfel de 

areal costă enorm.       

    D-na Bodolan Iuliana spune că într-un spațiu închis se poate controla inclusiv înmulțirea acestora. 

    D-l Primar spune că, din datele deținute, întrucât astăzi a venit și un profesor de la Facultatea de 

Silvicultură – Catedra de cinegetică, care este expert și acesta a afirmat clar că exemplarele de urși s-au 

dublat  începând cu anul 2016, numărul era estimat undeva la 4000 de exemplare în toată țara, ceea era 

în regulă, masculii erau recoltați, acum nu se mai face și aceștia alungă femelele cu puii din pădure, care 

vin în intravilanul localității și menționează totodată că ursul crotariat care revine va fi recoltat. 

   D-na Bodolan Iuliana spune că această decizie este una pe termen scurt, dar trebuie gândit pe termen 

mediu și lung cum poate fi rezolvată problema. 

    D-l Primar spune că s-a putut observa ce  scandal a generat ordinul ministrului de a se împușca cei 

500 de urși, cu ONG-urile care militează pentru blocarea acestui act normativ, problema este că dacă se 

reușește relocarea acestor urși, unii pot reveni, dar și că alte UAT-uri relocă urșii în aceeași munți și se 

creează un cerc vicios și specifică că a vorbit personal cu ministrul Tánczos Barna care a spus că nu are 

soluții în acest sens.  

  D-l Coliban Nicolae, cetățean de pe str. Livezii, ia cuvântul și spune că a venit cu această problemă a 

urșilor, care se cunoaște la nivelul administrației, pregnantă de o lună, astfel  la dumnealui ursul a intrat 

în pridvor pe data de 30 mai cu intenția de a-i intra în imobil, iar situația a devenit insuportabilă, sunt 

persoane care nu mai au curajul să plece de acasă, ursul a intrat de două ori la o vecină de 88 de ani care 

locuiește singură, cu intenția de a-i pătrunde în locuință, altor vecini le-au fost  omorâte animalele și 

sunt vecini care au copii și nu se simt în siguranță. Dumnealui spune că și oamenii, alături de 

administrațiile publice ar trebui să riposteze mai mult decât o fac ONG-urile care susțin protejarea 

urșilor. Dumnealui spune că este  surprins de cazul de la Predeal cu acționarea penală a primarului care 

a dat ordin de împușcare a unei ursoaice și menționează că dumnealui a citit  Ordonanța nr. 81/2021 și  

Legea  nr. 197/2022. 

    D-l Primar ia cuvântul și spune că acolo primarul a dat ordin în mod corect, având în vedere că este 

pericol iminent și doar primarul sau viceprimarul poate da acest ordin, dar această echipă de intervenție 

este formată din primar sau viceprimar, în cazul nostru viceprimar, responsabilul fondului de vânătoare, 

medicul veterinar și jandarmeria, conform Ordonanție nr. 81/2021, aceste persoane trebuie să fie toți în 

același loc și trebuie să voteze, indiferent de oră, dacă trebuie sau nu să fie împușcat ursul. 

    D-l Coliban Nicolae spune că din punct de vedere al constituirii și procedurii este o aberație, dar din 

punct de vedere al dreptului și al pașilor care trebuie făcuți, în Anexa 2 la Ordonanța  nr. 81/2021 se 

stipulează clar că pentru același animal care a fost alungat o dată revine și intră în gospodării, atacă 

animalele domestice, se pot lua măsuri. 

   D-l Primar spune că asta a menționat și dumnealui, urșii care au fost cipați, dacă revin în gospodării, 

pot fi recoltați, iar acest ordin este dat de primar. 
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   D-l Coliban Nicolae spune că pe străzile Mihai Eminescu, Livezii, George Coșbuc, Vulcan de o lună 

ursul revine în fiecare noapte, iar dumnealui  l-a văzut personal pe str. Nicolae Nicoleanu unde stătea 

nestingherit, la ora 13:30.   

    D-l Primar spune că ieri și astăzi s-au întreprins cele două acțiuni importante la Dâmbul Morii pentru 

că erau doi urși mari, dar de mâine acțiunea se concentrază pe zona străzilor Livezii, Mihai Eminescu, 

George Coșbuc și se stă până sunt prinși, totodată lansează apelul că, în cazul în care ursul este văzut, să 

nu fie alungat, oamenii să se pună la adăpost și să sune la numărul de urgență 112, întrucât jandarmii vin 

în 20-25 minute și automat și echipa de intervenție, în caz contrar se constată că a fost alungat în pădure 

și nu se poate captura. 

   D-l Coliban Nicolae spune că într-adevăr când a venit la dumnealui în pridvor l-a alungat, dar și 

jandarmii când vin o fac zgomotos și ursul se sperie. 

     D-l Primar spune că depinde și de posibilitatea vânătorului de a veni, întrucât unul singur a acceptat 

să încheie un contract în acest sens, trebuie încheiat contract de prestări servicii cu medicul veterinar, 

care numai acesta poate să-l tranchilizeze, cu vânătorul și trebuie să fie prezenți toți acolo. 

     D-l Coliban Nicolae spune că este aberant să se interzică hrănirea în pădure a animalelor.   

     D-l Primar spune că s-a discutat acest subiect și probabil se vor întâlni primarii din județ,  din 58 de 

UAT-uri, pentru a face un memoriu, întrucât Ordonanța nr. 81/2021 trebuie modificată în sensul de a da 

acelui gestionar de vânătoare mână liberă, nu de a-i  masacra, ci pentru a-și putea face treaba, el având 

competențe în gestionarea acestei probleme și reiterează faptul că se fac eforturi mari în vederea 

prinderii și relocării urșilor care generează probleme. 

     Un alt cetățean ia cuvântul și spune că ursul le pătrunde în gospodării tot timpul, zi sau noapte, 

fiindu-le frică să meargă acasă.  

       D-l Coliban Nicolae spune, referitor la cușcă, că atunci când a vorbit cu d-l Viceprimar a înțeles că 

este o una manuală și nu știe care este eficiența acesteia. 

      D-l Primar spune că, așa cum a mai afirmat, astăzi s-a decis achiziționarea unei cuști, dar toate sunt 

manuale și că la acest moment se utilizează cușca celor de la DPMPA Codlea. 

       D-na Bodolan Iuliana întreabă când se preconizează că se vor întâlni în vederea întreprinderii 

demersurilor necesare pentru schimbarea Ordonanței nr. 81/2021. 

       D-l Primar reiterează faptul că a discutat personal cu ministrul Mediului și nu există șanse în acest 

sens, ceea ce s-a întâmplat acum, s-a făcut o modificare la actul normativ mai sus indicat astfel încât 

dacă comisia constată că ursul este agresiv în gospodărie ar putea fi împușcat.  

   D-l Colliban Nicolae spune că Legea nr. 197/2022 care modifică anexele nr. 1 și nr. 2 la Ordonanța nr. 

81/2021 prevede că se poate face acest lucru fără a deveni agresiv ursul, numai prin faptul că intră în 

gospodării, poate fi împușcat. 

   Cetățenii spun că se simt amenințați, le sunt omorâte animalele domestice și le este teamă pentru copii. 

    D-l Viceprimar spune că din 26-27 mai de când au început să apară sesizările venite prin numărul 

unic de urgență 112 s-au făcut intervenții în toate zonele unde sunt probleme, menționând că în zona 

străzilor George Coșbuc, Livezii s-a stat zile la rând la pândă cu cușca-capcană în ideea de a captura 

acel urs care creea probleme, s-a sta 2-3 zile într-un loc și nici măcar nu a mai venit în zona respectivă, 

dar acțiunile vor continua până se va rezolva situația  

   D-na Paniti Izabella ia cuvântul și îl întreabă pe d-l Coliban Nicolae dacă consideră că este necesară 

inițierea unei petiții în sensul celor discutate. 

   D-l Coliban Nicolae spune că ar fi oportun și menționează că cetățenii de pe str. Livezii au formulat o 

adresă și către primărie și către Consiliul Județean, Agenția de Mediu Brașov, Instituția Prefectului Jud. 

Brașov, are numere de înregistrare de la aceste instituții și că  acum trebuie văzut dacă se întâmplă ce a 

afirmat d-l Primar, respectiv se termină cu alungarea urșilor dintr-o grădină în alta și mai spune că în 

opinia dumnealui cușca manuală nu are nici o eficiență. 

   D-na Stoica Gabriela spune că ieri au stat cei de la DPMPA vreo două ore, s-au urcat în copaci, au 

venit cu câini, dar nu au reușit să-l prindă, deși doarme în curtea dumneaei, i-a provocat și daune,  

rupându-i gardul. 

   D-l Primar spune că începând cu data de mâine se va acționa în zona str. Mihai Eminescu – Livezii. 

   D-l Viceprimar spune că are două observații, astfel referitor la modalidate de capturare cu cușca 

manuală versus cușca automată, cușca manuală este utlizată cu preponderență pentru situațiile pe care le 

avem, deoarece în cazul în care în cușca automată intră o ursoaică, iar puii rămân afară sau invers, intră 

puii și ursoaica rămâne afară se pot genera alte probleme mult mai mari și menționează că și în cazul 

ursului capturat la Dâmbul Morii s-a realizat supravegherea de la distanță și i-a luat minute în șir să intre 

în cușca amplasată acolo. 
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    D-l Szekely Alexandru – cetățean de pe str. Nicolae Iorga nr. 46, ia cuvântul și spune că a depus o 

cerere deoarece acolo canalul este un foarte abrupt și menționează că o persoană a căzut în acest canal. 

   D-l Primar solicită ca mâine să se meargă la locație și să se vadă ce măsuri pot fi luate.  

   D-l Szekely Alexandru spune că este un pericol pentru persoanele cu dizabilități, dumnealui are bara, 

dar nu are cine să o monteze și menționează că trebuie amenajat, fiind plin de iarbă.  

   D-l Pară Sorin, din partea societății civile, ia cuvântul și spune că antevorbitorul, precum și alții au 

mai făcut sesizări, legate de zăpadă și alte probleme și li s-a răspuns foarte greu și au fost luați chiar în 

derizoriu, când petentul a menționat despre acea bară, i s-a răspuns că nu este voie deoarece strică 

aspectul, dar undeva puțin mai jos, pe partea dreaptă, este amplasat un leagăn pus pe stradă. Dumnealui 

spune că sunt mai multe probleme legate de străzile din Municipiul Săcele în ceea ce privește persoanele 

cu dizabilități, cum ar fi șanțuri, drumurile de piatră, la care se adaugă accesul la Policlinică cu acel 

dispozitiv de urcat pe scări, pe care personal l-a probat, dar acest dispozitiv este doar pentru o categorie 

de scaune, nu pentru toate categoriile de scaune rulante și mai sunt și persoane cu cârje care nu pot urca 

pe scări și au nevoie de acea platformă, despre care a înțeles că a fost un proiect. Dumnealui spune că ar 

fi oportună o paltformă așa cum s-a făcut la Instituția Prefectului și Consiliul Județean, pe care a testat-o 

și a colaborat în vederea materializării ideii unei platforme practice. 

      D-l Primar spune că se va discuta și la Instituția Prefectului în legătură cu acest aspect și se va vedea 

dacă se poate adapta ideea și la Policlinică.  

      D-l Pară Sorin spune că a făcut și o sesizare în scris, dar nu a primit încă nici o confirmare, legată de 

liftul din imobilul în care locuiește, dânsul plătind pentru acesta, deși nu-l folosește și nu poatea junge în 

beci, iar potrivit legilor condominiului poate fi scutit de plata la lift, cum a specificat și în cerere și o altă 

sesizare a formulat cu privirela  rampa de la intrarea în imobil care se macină, este plină de nisip.  

    D-l Primar spune că nu s-a semnat procesul verbal de recepție finală tocmai din cauza acestei rampe, 

este obligația celor de la ANL și a constructorului de  a reface acea rampă, nu putem interveni întrucât 

nu este recepționat, municipalitatea nu este proprietară pe acel imobil, dumnealui a refuzat semnarea 

recepției finală deoarece acaestă rampă nu este conformă, are înclinația mult mai mare decât stadardul. 

     D-l Pară Sorin spune că trebuie să se facă ceva întrucât a început să se macine. 

     D-l Primar spune că se încearcă identificarea unei soluții provizorii. 

     D-na Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde este înscrisă o informare, respectiv 

Rapoartele cu privire la deplasarea la Vire – localitate înfrățită cu Municipiul Săcele - a delegației 

compuse din 4 consilieri locali în perioada 14-21 mai 2023. 

      D-na Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

      D-na Voicescu Nicoleta-Teonia ia cuvântul și spune că s-a discutat despre reparațiile la drumurile 

din Cartierul Ștefan cel Mare, întrucât sunt deja gropi care se accentuează. 

     D-l Primar spune că s-a semnat contractul de refacere a străzilor cu asfalt, probabil că în câteva zile 

firma va interveni în vederea plombării. 

     D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și spune că în ședința trecută au participat cetățeni de pe str. Mihai 

Eminescu care au ridicat, printre altele și problema stării drumului, care este aproape impracticabil, s-a 

trecut cu un greder, dar nu cum trebuie, nu s-a venit cu un compactor, iar drumul este într-o stare mai 

rea decât înainte. 

      D-l Primar spune că s-a intervenit cu compactorul și menționează că în scurt timp vor începe 

lucrările acolo, contractul de execuție a fost semnat, pentru canal, urmează cel pentru apă, se va creea un 

disconfort acolo și menționează că lucrările vor începe cel târziu în luna august. 

      D-na Stoica Gabriela spune că ar fi util să se intre cu un greder sau să se aducă și pietriș mic.  

      D-na Paniti Izabella spune că o delegație din partea Municipiului Săcele s-a deplasat la Vire, iar  în 

luna iulie sunt așteptați oaspeții francezi din localitatea înfrățită și va avea loc și ceremonia de decernare 

a unui titlu de cetățean de onoare și mai spune că există și un parc Vire care ar trebui un pic cosmetizat, 

acea inscripție ar trebui schimbată, etc.  

     D-l Costea Cătălin Ionuț spune că în acel parc se consumă alcool, sunt persoane cu limbaj licențios, 

sunt probleme mari în zona Profi Precizia, bătrânilor le este frică să mai iasă pe stradă, sunt foarte multe 

persoane care consumă alcool. 

      D-l Primar spune că de câte ori trece prin zona respectivă sunt destul de mulți bătrâni în parc. 

      D-l Costea Cătălin Ionuț spune că este o zonă în care s-au produs multe incidente, au fost și tineri 

agresați, chiar și persoane în vârstă. 

      D-na Paniti Izabella spune că acolo ar fi necesară plantarea unor flori, tăierea gardului viu. 

      D-l Primar spune că  echipa este în Cart. Electroprecizia pentru asfel de lucrări. 
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      D-na Paniti Izabella spune că inclusiv acel granit este murdărit cu vopsea albastră și ar trebui să se 

curățe și menționează că toate aceste acțiuni sunt necesare întrucât Parcul Săcele din Vire este foarte 

bine întreținut și ar fi păcat ca oaspeții să plece cu o impresie nu tocmai bună.  

       D-l Costea Cătălin Ionuț spune că dorește să aducă în discuție canalizarea de la blocul  nr. 40 despre 

care d-l Primar a afirmat anul trecut că nu mai dat pe afară, ori se pare că începe să o facă. 

      D-l Primar întreabă despre ce tip de canalizare este vorba.  

        D-l Costea Cătălin Ionuț spune că este vorba despre canalizarea pluvială, stradală.  

        D-l Primar întreabă dacă a dat afară acum. 

        D-l Costea Cătălin Ionuț spune că este plin de mâl acolo ca urmare a acestui fapt. 

        D-na Stoica Gabriela spune că aceeași problemă este și pe str. Armata Română. 

        D-l Primar spune că d-l Costea face referire la acea canalizare pluvială care s-a făcut cu cele două 

rezervoare în spate care s-au decolmatat de două ori pe an și sunt curate. 

      D-l Mangale Bogdan spune că eventual nu se absoarbe apa instant în caz de ploi torențiale. 

      D-l Primar spune că în cazuri de ploi torențiale nu absoarbe pe momennt, dar în interval de 15 

minute se retrage apa. 

       D-l Costea Cătălin Ionuț spune că rămâne mâl. 

       D-l Primar spune că acesta se spală. 

       D-l Costea Cătălin Ionuț spune că în spatele blocului nr. 40 nu a mai fost amenajată parcarea, s-a  

săpat, iar  unde a fost pus pietrișul a început să reapară iarba și ar trebui identificată o soluție. 

       D-l Primar spune că acolo se are în vedere extinderea parcării. 

       D-l Costea Cătălin Ionuț spune că pe str. Armata Română canalizarea nu funcționează conform. 

       D-l Florescu Marius ridică problema locurilor de parcare. 

       D-l Primar spune că au avut loc licitații, iar la acest moment nu mai este nici un loc liber în Cart. 

Movilei, în Cart. Ștefan cel Mare, menționând că în fiecare an au fost extinse parcările și că se va lua cât 

de curând decizia de a se opri accesul cu mașini de firmă - dube în Cart. Șetfan cel Mare cărora li s-a 

găsit loc să parcheze în zona unde a fost amplasat patinoarul, ca să nu mai parcheze pe locurile de 

parcare sau trotuar. 

    D-na Stoica Gabriela spune că trebuie puse afișe de informare în acest sens. 

    D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că i s-a adus la cunoștință faptul că mai multe persoane au 

dorit să depună cereri la primărie către Consiliul Local și nu le-au fost acceptate, au dorit să depună una 

către Consiliul Local și una către d-l Primar, prima nu le-a fost acceptată cu explicația că nu este nevoie 

să se depună de două ori, întrucât tot ce ajunge la d-l Primar ajunge și la Consiliul Local. 

     D-l Primar întreabă dacă poate expune o situație punctuală. 

     D-na Secretra General spune că la registratura nu au voie și nu se face acest lucru, sunt înregistrate 

toate cererile primite. 

     D-l Primar spune că orice solicitare se preia de către registratură și întreabă dacă d-na consilier local 

se referă la o anumită situație punctuală. 

    D-na Paniti Izabella spune că este vorba de cazul Free Pack S.R.L., aceștia în urmă cu două săptămâni 

au dorit să depună o solicitare și au întâmpinat o astfel de situație și  întreabă dacă li se poate pune la 

dispoziție o situație cu câte adrese au fost înregistrate pentru Consiliul Local. 

   D-na Secretar General spune că tot ce s-a primit și înregistrat până acum pentru Consiliul Local au 

primit și dumnealor, respectiv ce intră în instituție până la momentul elaborării ordinii de zi se înscrie ca 

informare în ședința lunii respective, restul în luna următoare.  

    D-l Ciorici Mihai spune că există o problemă cu becurile de la Centrul Multicultural, multe sunt arse, 

altele nu funcționează normal, au fost activități seara și ilumintatul a lăsat de dorit. 

    D-na Balint Tunde Sara spune că este nevoie de asfalt în curtea Grădiniței nr. 2, la intrare și pe alee, 

deasemenea mai menționează că există un săcelean cu medalie de argint  la Olimpiada de Astronomie și 

Astrofizică și consideră că ar fi oportun să fie premiat și din partea municipalității.  

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia întreabă la ce școală din Săcele este elev. 

     D-na Secretar General spune că este elev al Liceului de Informatică Brașov, iar clasele V-VIII le-a 

făcut la Antipa. 

     D-l Jónás András ia cuvântul și spune că are o sugestie pentru d-l Primar, respectiv în Cart. Ștefan cel 

Mare sunt două containere pentru haine destinate persoanelor nevoiașe, după cum scrie și pe 

containerele în cauză și propune să se formuleze o adresă către cei care le gestionează, dacă nu se ocupă 

de preluarea lor, să le ia cu totul, întrucât hainele sunt scoase de unele persoane, care iau câte ceva, iar 

restul împrăștie, iar culpa este a celor care nu le preiau.   
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    D-l Primar spune că este vorba de un protopiat de la Sibiu care a amplasat acele containere, sunt și în 

cartierul Baciu.                                                       

     D-l Jónás András mai spune că tot acolo mai  este și o mașină abandonată de 2-3 ani. 

     D-l Primar spune că  s-au ridicat mașinile abandonate. 

     D-na Popescu Gabriela ia cuvântul și spune că sunt părinți care întreabă despre premierea elevilor cu 

rezultate deosebite la învățătură și că le-a spus că va se va adopta o hotărâre de consiliu local în acest 

sens și se va oficia premierea acestora la începutl anului școlar.  

   D-l Primar spune că în fiecare an se oficiază premierea elevilor cu rezultate bune, iar la acest moment 

nu se dețin toate datele în acest sens, iar premierea se face la începutul anului școlar, ca de obicei.  

   D-na Popescu Gabriela spune că a urmărit grupurile din social media cu municipiul Săcele și a putut 

observa că sunt și cetățeni civilizați, care militează pentru păstrarea curățeniei în zonele verzi limitrofe 

ale localității, dar sunt și alții, după cum se vede și în fluxul de comentarii, care incită la a distrugeri, 

exemplul concret este pentru Coasta Vie, unde cineva a arătat dezastrul care rămâne în urma focurilor 

aprinse, când se adună persoane care ascultă muzică foarte tare, iar în comentarii au intervenit tineri care 

consideră normal să procedeze și ei la fel.      

    D-na Secretar General spune că asemenea grupuri incită și la ură împotriva funcționarilor publici și 

alte asemenea comportamente la care nimeni nu a luat atitudine.   

    D-na Popescu Gabriela spune că situația este una urâtă, dar acei cetățeni pot fi identificați și li se 

poate atrage atenția și menționează că sunt 3 astfel de grupuri. 

    D-na Stoica Gabriela spune că din ce cunoaște, este 1 polițist local la mia de locuitori, ori la Primăria 

Săcele sunt 22, cu tot cu personalul TESA și întreabă de ce nu se completează structura, întrucât sunt 

37.000 mii de locuitori. 

      D-l Primar spune că s-au scos posturile la concurs de trei ori și nu s-au ocupat și menționează că sunt 

alte primării din țară cu o altfel de atitudine față de Poliția Locală, ceea ce nu este cazul la noi, întrucât 

este o structură utilă în condițiile în care Poliția Națională are efective înjumătățite și de regulă când sunt 

incidente majore în Cart. Gârcini Poliția Locală este prima care intervine. 

    D-l Gîndac Nicolae confirmă că Poliția Locală este prima la astfel de intervenții în Cart. Gârcini.  

    D-na Stoica Gabriela spune că ar trebui să se mai scoată aceste posturi la concurs. 

    D-l Primar spune că sunt  interzise concursurile la momentul acesta. 

    D-na Secretar General spune că nu este posibil, întrucât Ordonanța nr. 34/2023 interzice concursurile. 

    D-l Primar spune că s-a inițiat un memoriu în acest sens pentru a se  aproba scoaterea unor posturi la 

concurs pentru Poliția Locală. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că alături de cetățenii din Gârcni ar dori ca acolo unde s-a intervenit și s-a 

pietruit, cât de cât bine, întrucât cel care era cu cilindrul nu și-a făcut treaba cum trebuie și au rămas 

pietrele neîmpănate ceea ce îngreunează circulația oamenilor, a persoanelor cu dizabilități să mai se 

intre odată cu cilindrul încă odată și să se continue cu restul străzilor. 

    D-l Primar spune că este foarte complicat cu acele străduțe, fiind greu de intrat cu utilajul și a mai fost 

o problemă legată de cei care au intrat acolo cu diverse utilaje și au fost agresați, li s-au spart gemurile, 

etc. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că ultima dată a fost și dumnealui și nu au mai avut loc astfel de situații. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că o altă problemă este cea a apei potabile. 

    D-na Secretar General spune că acolo cetățenii nu plătesc apa, ceea ce constituie o problemă.  

    D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că în urmă cu două ședințe a ridicat problema că pe str. 

Nouă, după pietruire, au rămas bolovani foarte mari care fac imposilă circulația, pietonal, cu mașina sau 

bicicleta, iar d-l Primar a spus că va trimite o echipă de intervenție să mai amestece piatra cu ceva 

spărtură pentru a se mai împăna, lucru care nu s-a întâmpla. Dumnealui mai spune că în cursul zile de 

ieri, în jurul orei 14 :00 a coborât cu bicicleta, pe acea porțiune  de 150 m a fost imposibil să meargă pe 

bicicletă, a coborât și a dat peste o viperă care a mușcat din roata bicicletei. 

    D-l Primar spune că  la Spitalul Municipal Săcele există ser antiviperin. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că a avut o sesizare din partea  unor cetățeni care au casele în spatele 

zonei unde s-a început șantierul pentru Centrul Penticostal care i-au atras atenția că nu se respectă 

H.C.L. nr. 14 din ianuarie 2022 privind PUZ-ul din acea zonă, astfel la articolul 2 sau 3 din hotărârea 

indicată se precizează că autorizația de construire se va elibera după ce toate utilitățile se vor asigura de 

către beneficiarul PUZ-ului pentru zona respectivă.  

     D-na Secretar General ia cuvântul și spune că este vorba despre faptul că beneficiarul PUZ-ului va 

asigura cheltuielile legate de amenajarea infrastructurii, nu de utilități. 
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     D-l Popa Marius Cristian dă citire din dispozitivul hotărârii la care a făcut referire, respectiv art. 2 

,,…. iar autorizarea construcțiilor se va face după definitivarea lucrărilor de infrastructură tehnico-

edilitară”, care  se vor face pe cheltuiala beneficiarului PUZ, ori această infrastructură nu a fost edificată 

până la data emiterii autorizației construire, care a fost eliberată prin aprilie, ori dacă se legiferează  

într-un fel, așa trebuie făcut. 

      D-na Secretar General spune că se va verifica care este situație, dacă este vreo culpă din partea 

biroului urbanism. 

      D-l Gîndac Nicolae spune, legat de str. Cetinii, că cetățenii doresc continuarea numerelor de pe 

această stradă întrucât că au numere aferente str. Gîrcinului și menționează că a fost cu cineva de la 

biroul urbanism și s-a verificat acest lucru.  

   D-na Voicescu Nicoleta spune că s-a deplasat acolo cu echipa din primărie, o comisie,  iar cetățenii 

așa au aflat de acestă problemă, menționând că se continuă str. Cetinii ca și numere, nu cu str. 

Gârcinului.  

      D-l Primar anunță că ședința ordinară aferentă lunii iulie va avea loc probabil în ultima săptămână 

din lună și mai menționează că a apărut în media online informații legate de o defrișare pe str. Nicolae 

Colceag, ori nu a fost făcută de primărie, acolo intervenit Electrica în regim de urgență, întrucât în urma 

vijeliei s-a întrerupt curentul la câteva locuințe, iar mâine se va interveni pentru a se amenaja zona și 

mai menționează că a primit informații că a fost relocat și cel de-a doilea urs.  

   D-na Paniti Izabella ia cuvântul și întreabă când va avea loc ceremonia de decernare a titlului de 

cetățen de onoare. 

    D-l Primar spune că se va identifica o locație adecvată în acest sens și se va realiza festivitatea. 

    D-na Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, 

drept pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  17:00. 
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